

天鄰病人檔案

HIS Foundation Patient Files

雲南省怒江一位12歲傈僳族女孩子，患先天性馬蹄內翻，雙腳變形日漸嚴重。手術後雙腳已矯正。

12 year old girl of Lisu minority group in Yunnan Province is suffering from clubfoot. Both feet became progressively deformed. After surgeries, both feet were corrected.

一位雲南省大理白族的9歲男孩子，雙膝嚴重外翻，而且走路困難。手術後雙腿已經矯正，走路亦比以前容易。

A 9 year old boy of Bai minority group in Yunnan Province has severe knock knee deformities. Walking was difficult. After surgery the deformities are corrected and walking is normal.



手術前
Before Surgery



手術後
After Surgery



手術前
Before Surgery



手術後
After Surgery

(上圖) 河南省一位43歲患小兒麻痺後遺症女士, 雙下肢癱瘓無力, 不能站立, 只可以蹲着用雙手扶着雙腳而行。手術後可以站立用助行器走路。

(Above) A 43 year old lady from Henan Province. She suffers from paralysis of both lower limbs due to poliomyelitis. She could not stand. She ambulated by squatting and holding onto her feet. After surgery, she is able to walk with a walker.

(右圖) 雲南省永平縣一位23歲男子, 患遺傳病, 雙腳漸變形, 站立及走路十分困難及疼痛。手術後雙足矯正了, 而且走路回復正常。

(Above) A 23 year old man from Yong Ying, Yunnan Province. He has a genetic condition that led to progressive deformity of both feet. He had difficulties standing and walking. After surgeries the feet are corrected and walking is normal.